
PRO Krokek 

Protokoll fört vid Årsmötet tisdagen den 14 februari kl 15.00  

Träffpunkt Valhalla  54 medlemmar närvarande 

Alla möteshandlingar var utlagda för påseende vid borden. 

1. Ordförande Kenth Johansson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Parentation: Det tändes ett ljus och ordförande läste upp namnen på de 

medlemmar som avlidit under år 2022. Varefter det hölls en tyst minut. 

 

3. Förslag på dagordning redovisades. 

4. Dagordningen fastställdes för mötet. 

 

5. Kallelse har gjorts enligt stadgarna. Annons i NT och FB. Anslagstavlan vid 

Träffpunkten. Påminnelse via SMS. Hemsidan. 

 

6. Till mötesordförande valdes sittande Kenth Johansson och till sekreterare 

sittande Inga-Maj Fröjd Fransson 

7. Till protokolljusterare valdes Gun-Britt Jonsson och Margita Almtoft, tillika 

rösträknare. 

 

8. Mötet fastställde verksamhetsberättelsen för år 2022, som lades till 

handlingarna. 

 

9. Kassören Claes Blom redovisade och förklarade den ekonomiska rapporten. 

Mötet fastställde Balans och Resultatrapporten som lades till handlingarna. 

 

10. Revisionsberättelsen lästes upp av Gun-Britt Jonsson. Revisorerna föreslog 

ansvarsfrihet för verksamhetsåret 202 

 

11. Mötet beviljade ansvarsfrihet för år 2022. 

 

12. Beslut av ersättningar 

Utgår inga arvoden till förtroendevalda. Resor i föreningens ärende utgår en 

ersättning med 18,50/milen, den skattefria delen. Mötet godkände ersättningen. Vid 

samåkning till aktiviteter betalar medlem 8 kr/milen. Mötet godkände. 

 

13. Val av styrelse 

Ordförande omval av Kenth Johansson på 1år. Ledamöter omval av Pia Clashammar 

Blom, Birgitta ”Gittan” Chestersson på 2 år vardera. Ersättare nyval Anders Beckman 

på 2 år. 

 

14. Val av funktionärer 



Omval på samtliga. Bilaga med namn följer årsmöteshandlingarna. 

 

15. Val av revisorer och ersättare 

Omval av ordinarie revisorer Gun-Britt Jonsson och Marianne Bengtsson samt 

ersättare Monica Johansson alla på vardera 1 år. 

 

16. Val av Valberedningen 

Omval på 1 år Monica Johansson sammankallande, Louise Tottie Gustavsson, och Alf 

Gustavsson. 

 

17. Styrelsens verksamhetsplan för år 2023 godkändes av mötet 

 

18. Ärende, förslag från medlemmar eller styrelse. 

Ärende från styrelsen, SAM- organisation vara eller övergå i en SAM-rådsgrupp. 

Claes B berättade om den info han har fått vid möten i SAM plus det x-tra möte 

och ekonomin som redovisades då. Vi betalar idag 15kr/medlem till SAM. 

Randi C berättade vad SAM arbetade med bl.a seniorgalan, augustifesten, olika 

tävlingar. Mötet tog inte detta beslut utan överlät till styrelsen att fatta beslut i 

frågan. Claes B berättade då att vi tagit Beslut i styrelsen och förordar att SAM-

organisation övergår i en SAM-rådsgrupp. Vårt svar skall skickas in före den 27 

februari. Pia CB och Clas B åker till Sams Årsmöte den 3 april-23, där tages det 

slutliga beslutet om SAMS i denna fråga. 

PROvetartävling går av stapel den 7 mars kl 9.00 i Norrköping och finalen 4 april i 

Linköping. Kerstin Sandström, Anders Beckman och Anita Sved anmälde sig att delta.  

Inga-Maj FF anmäler dessa personer till Distriktet och en hejarklack. 

 

19. Ordförande läste upp namnen på nya medlemmar. 

20. Ordförande läste upp tre tackkort som kommit in från de som fyllt jämt år 2022 

21. Ingen övrig fråga 

22. Ordföranden avslutade mötet. 

23. Lotteridragning 

Dagen avslutades med smörgåstårta, kaffe och ett extra lotteri   

 

Vid protokollet 

 

 

Inga-Maj Fröjd Fransson 

 

 

Justerare 

 

 

 

Gun-Britt Jonsson   Margita Almtoft 


